

4D3N NHA TRANG CITY TOUR + VINPEARL LAND ISLAND

DAY 01 - ARRIVE NHA TRANG

(Lunch)

The appointed tour guide will welcome guests at Cam Ranh international airport then immediately transfer to the city approximately 35KM and duration takes 01 hours. Enjoy lunch at a local restaurant then continue for the NHA TRANG city tour. Today we will visit local attractions Long Son Pagoda, Po Nagar Tower, Stone Cathedral and the buzzing Dam Market, transfer for hotel check-in, tour programs, and services end. Dinner at the self-arrangement and own expenses.

Long Son Pagoda was built in 1886, is one of the oldest and biggest pagodas in Nha Trang. It is famous not only with its architectural features but also its history as well. The current Long Son Pagoda is dedicated to the Buddhist monks and nuns who died protesting against the US-supported Diem regime. Po Nagar Cham Towers which were built by Cham civilization between the 7th and 12th century to honor the Mother of Cham Kingdom. Nowadays, this site is a famous pilgrimage place for local people. Stone Cathedral ~ The official name of the church is Christ the King Cathedral, yet the local people often refer to such simple and familiar names: Stone Church, or Mountain Church. The Cathedral started its construction on 3 Sep 1928. Formerly, this is the wilderness land. When the French came to Nha Trang, they bisected Hon Mot Mountain. The western half of the mountain was flattened with an area of 4.500m2 to build the church. In December 1941, the construction was completed, and the name of the Mountain Church appeared. Dam Market is the famous center trade of Nha Trang. It is a popular destination for tourists. It is the Nha Trang main Trade Center with all types of local goods, domestic and foreign articles and especially dried seafood.

指定的导游将在金兰国际机场迎接客人,然后立即转移至市区约35公里,持续时间为01小时。在当地餐厅享用午餐,然后继续进行 NHA TRANG 城市观光。今天,我们将参观当地的景点长子宝塔,宝那加尔塔,石头大教堂和喧嚣的水坝市场,接送酒店入住,旅游计划和服务结束。晚餐自理,自费。

龙仙塔建于1886年,是芽庄最古老,最大的宝塔之一。它不仅以其建筑特色而闻名,也以其历史着称。 当前的长子宝塔(Long Son Pagoda)供奉为抗议美国支持的 Diem 政权而死的佛教僧侣和尼姑。 Po Nagar Cham 塔是由 Cham 文明在7世纪和12世纪之间建造的,以纪念 Cham 王国的母亲。如今,这个网 站是当地人着名的朝圣之地。石大教堂~教堂的正式名称是基督国王大教堂,但当地人经常使用这样简 单而熟悉的名称:石教堂或山地教堂。大教堂于1928年9月3日开始建造。以前是旷野。法国人来到芽庄 时,他们一分为二汉姆山。这座山的西半部分被夷为平地,面积为4.500平方米,以建造教堂。 1941年 12月,建筑完工,山教堂的名称出现了。大坝市场是芽庄的著名中心商业。这是游客的热门目的地。它 是芽庄的主要贸易中心,提供所有类型的本地商品,国内外物品,尤其是干海鲜。 Assemble as per agreed schedule at hotel's lobby for transfer services to Vinpearl Land Cable Car Station, Nha Trang; then continue journey by cable car ride to Vinpearl Land Island. **Free time to self-explore attractions, theme parks and shows on island**. Guests will return from Vinpearl Land Island by 1800 hours. Our transport team will wait for guests at Vinpearl Land Cable Car Station, Nha Trang for transfer services back to hotel, tour programs end. **Lunch and Dinenr at self-arrangement.**

Brief introductions: **Vinpearl Land Island** ~ It is a resort island with water theme parks, marine-park with dolphin shows, bird-park, aquarium, gardens with special species of flowers and cactus plants around the world, safari with animals around the world, and all kinds of rides and games. There are also 04 units of hotels, resorts and villas here with more than 10,000 rooms; Vinpearl Golf Land Resort & Villas; Vinpearl Nha Trang Bay Resort & Villas, Vinpearl Nha Trang Resort, Vinpearl Luxury Nha Trang,

Getting to Vinpearl Land Island by cable car take 10 minutes, ferries take 20 minutes, powerboats take 07 minutes (17 knots/hour); and Vinpearl Land Amusement Park starts from 0800 – 2200 hours but some attraction will close from 1800 hours. The **Vinpearl Land Cable Car System** is a gondola lift built April 2006 and opening in March 2007. **Vinpearl has a cable-car system with lengths of 3320m that are the longest cable-car system in Vietnam, which connects the Vinpearl amusement park and Nha Trang beach.** The system could carry 1000–1500 people in the 48 cabins in an hour, each of which contains 8 people. Cable car operation hours end by 2130 hours (subject to change).

REMARKS: Vinpearl Land Island Amusement Park has Vietnamese Restaurant, Western Restaurant and Fast Food Chain Restaurant too.

按照商定的时间表在酒店大堂集合,以安排前往芽庄 Vinpearl Land 缆车站的接送服务;然后继续乘坐缆车前往 Vinpearl Land Island。空闲时间可以自行探索岛上的景点,主题公园和表演。客人将在1800小时之前从 Vinpearl Land Island 返回。我们的运输团队将在芽庄的 Vinpearl Land 缆车站等待客人的接送服务,返回酒店,游览计划结束。自助午餐和 Dinenr。

THE JOURNEY GOES ON

简介: Vinpearl Land Island ~ 这是一个度假岛,拥有水上主题公园,拥有海豚表演的海洋公园,鸟类公园,水族馆,世界各地种有特殊花草和仙人掌植物的花园,与世界各地有动物的野生动物园,以及各种游乐设施和游戏。这里还有04个单位的酒店,度假村和别墅,共有10,000多个房间;珍珠贝高尔夫庄园度假别墅酒店;珍珠岛芽庄湾度假村和别墅,珍珠岛芽庄度假村,珍珠岛豪华芽庄酒店,

乘坐缆车到达 Vinpearl Land Island 需要10分钟,轮渡需要20分钟,摩托艇需要07分钟(17节/小时); Vinpearl Land 游乐园的起始时间为0800 – 2200小时,但一些景点将从1800小时关闭。 Vinpearl 陆地缆车系统是于2006年4月建成并于2007年3月开放的缆车。Vinpearl 缆车系统的长度为3320m,是越南最长的缆车系统,连接了 Vinpearl 游乐园和芽庄。海滩。该系统可在一个小时内在48个机舱中运送1000至1500人,每个机舱可容纳8人。缆车的开放时间在2130小时之前结束(可能会发生变化)。

备注: Vinpearl Land Island 游乐园也有越南餐厅,西餐厅和快餐连锁餐厅。

DAY 03 – Nha Trang > I-Resort Mineral Hot Spring > Nha Trang (Breakfast)

Assemble as per agreed schedule at hotel's lobby for transfer service to **I-RESORT MINERAL HOT SPRINGS**, here offers mud & mineral baths, waterfalls and lots of pools. Our package inclusive mud bath

experiences for 30 minutes based on 04 persons sharing per tub. Return transfer services from I Resort Mineral Hot Spring around 1430 hours, tour programs end.

REMARKS: Restaurant is available inside I Resort Mineral Hot Springs, food and beverage costs are affordable.

按照酒店大堂约定的时间表安排,以便接送前往I-RESORT 矿泉水温泉的服务,这里提供泥浆和矿泉浴,瀑布和许多游泳池。我们的套餐包括30分钟的泥浴体验(每盆04人共享)。 I Resort 矿泉温泉的回程接送服务约1430小时,旅游计划结束。 备注:I Resort Mineral Hot Springs 内有餐厅,食物和饮料的价格负担得起。

DAY 04 - Depart Nha Trang

(Breakfast)

Assemble as per agreed schedule at hotel's lobby for transfer services to airport and flight home with "AN AMAZING HOLIDAY EXPERIENCE IN VIETNAM".

按照商定的时间表在酒店大堂集合,以便为机场和航班回家的您提供接送服务。



PACKAGE INCLUSION

- ✓ THREE nights' accommodation in NHA TRANG as above proposed hotels + daily buffet breakfast.
- ✓ NHA TRANG half-day city tour + 01 lunch serves at local restaurants.
- ✓ I RESORT MINERAL HOT SPRINGS ~ Mud bath experiences (30 minutes) ~ 04 PAXS SHARING PER TUB.
- ✓ Transfer services from hotel to VINPEARL CABLE CAR STATION, NHA TRANG and vice versa (02 ways).
- ✓ Transfer services by cable car from NHA TRANG STATION TO VINPEARL LAND ISLAND and vice versa (02 ways).
- ✓ Vinpearl Land Amusement Park ~ includes cable car rides to theme parks, aquarium, safari, bird-park, dolphin show etc···.
- ✓ Tour commentaries by local tour guide will conduct in ENGLISH language only.
- ✓ One bottle of filtered drinking water will provide daily on coach.

PACKAGE EXCLUSION

- X Travel Insurance i-e RM39/pax 旅游保险
- X Personal Expenses 个人花费
- X All kinds of personal and incidental bills such as telephone bills, laundry services, room services, tour activities and meals not mentioned in tour programs, etc.

ReliancePremier'

Email: info@ reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com

Tel : +603- 9074 8699 Fax : +603- 9074 8599 H/P : +6016-222 4621

Website: www.reliancepremiertravel.com

RELIANCE PREMIER TRAVEL

KL Eco City

SO-13A-7, Menara 1

No. 3 Jalan Bangsar

Kuala Lumpur 59200

Cheras Outlet

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn, 43200 Cheras Selangor, Malaysia.